Professional submersible pumps designed for heavy-duty applications in many sectors (buildings, construction, industry etc.). The study of design
and materials has allowed the creation of strong and easy to handle pumps able to withstand the daily life of the construction site ensuring excellent
performance. For the extreme uses, the most heavily stressed hydraulic parts are rubber coated with the possibility of being adjusted to keep the
hydraulic characteristics unaltered.

Pompes submersibles professionnelles congues pour des applications lourdes dans de nombreux secteurs (batiments, construction, industrie, etc.).
L’étude de la conception et des matériaux a permis la création de pompes robustes et maniables capables de supporter la vie quotidienne du chantier
en assurant d’excellentes performances. Pour les utilisations extrémes, les pieces hydrauliques les plus sollicitées sont recouvertes de caoutchouc
avec la possibilite d’étre ajustées pour maintenir les caractéristiques hydrauliques inchangées.

Model Max Q Max H Power Current Delivery Solids handling Céble
Modele Q maximale H maximum Puissance Courant Refoulerment Passage solide Cable
I/min m P1 (kW) P2 (kW) mm m

SUB 5/09M-T 480 14,8 1,2 09 oo v g G2'F 6 10

SUB 6/14M-T 600 18 18 i G2 F 6 10

1~ 230V - 14A » ”

SUB 11/22M-T 1.070 16 3 22 B YIS Q70(G2" 1. -G3") 6 10

SUB 12/35 1.200 21 47 35 - 400V - 8A Q70(G2" 1. -G3) 6 10

SUB 24/55 2.400 19 6 HI5) 3~ 400V - 11A @100 (G47) 10 20

SUB 12/55 1.200 30 6 HI5) 3~ 400V - 11A @100 (G4") 10 20

SUB 30/81 3.000 25,9 9 8,1 3~ 400V - 16A @100 (G4") 10 20

SUB 12/65 1.200 353 72 6,5 3~ 400V - 13A @100 (G4") 10 20

SUB 42/150 4.200 32 17 15 3~ 400V - 28A @150(G6” - G4") 6 20

SUB 15/110 1.500 60 13 1 3~ 400V - 22A @100 (G4”-CG6") 6 20

SUB 54/220 5.400 35 28 22 3~ 400V - 46A @150 (G6") 7 20
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